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Abstract (en)
1. A container comprising a body closed by a cover and intended to receive a product such as a cosmetic cream which can be used up by taking
successive amounts, causing the surface condition of the said product to vary, characterised in that the cover is formed from two pieces of which
one, the inner piece, is opaque and exhibits a uniform surface simulating that of the product before any of it has been removed and the other, outer,
piece is translucent and has a non-uniform thickness to create an optical effect as a result of which an observer sees an image which simulates the
product and gives a not necessarily enlarging relief impression.

Abstract (fr)
L'invention concerne un contenant tel qu'un pot pour un produit de beauté qui comprend un corps (1) et un couvercle (2). Une partie au moins de
ce contenant (ici le couvercle 2) est constituée au moins partiellement en une matière translucide éventuellement colorée et présente une épaisseur
non uniforme. Selon l'exemple représenté, le couvercle (2) comprend une pièce intérieure opaque (20) solidaire d'une pièce extérieure translucide
(21) dont l'épaisseur varie depuis un minimum e au centre jusqu'à un maximum E à la périphérie. Ainsi, la pièce intérieure (20) est visible à travers
la pièce extérieure (21) qui procure des effets d'optique tels que certaines déformations de l'apparence de la pièce (20).
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